

Innovations and Investments

Bogdan N. Socialization of innovation policy: world trends and challenges for Belarus 4

Kondratov D. Russia's capital within the system of global investment flows: new trends and possibilities 23

International Trade

Artsemyeu P. Stimulation of industrial products export: experience of foreign countries and ways of improvement in Belarus 38

Finance and Financial Markets

Redziuk Y. Influence of the monetary policy of developed countries on the stock exchanges of emerging economies 60

Taxation

Pinskaya M., Tikhonova A. Harmonization of vat and single agricultural tax 72

Issues of Higher Education Development

Shimov V., Kryukov L. Prospects of higher education development in Belarus: search for new challenges' solutions 79

Vodopianova E. University students world in EU and Russia: comparative analysis 104

Economics of Transport

Kapski D., Tsygankow A. Socio-economic losses caused by road transport accidents in Belarus 116

Labor Resources

Vankevich A., Zaytseva O. Non-standard employment: essence, forms, size, regulation 129

Jubilees

L.M. Kryukov is 80 years 147

V.S. Fateev is 60 years 148

Инновации и инвестиции

Богдан Н.И. Социализация инновационной политики: мировые тренды и вызовы для Беларуси..... 4

Кондратов Д.И. Российский капитал в системе глобальных инвестиционных потоков: новые тенденции и возможности 23

Международная торговля

Артемьев П.П. Стимулирование экспорта продукции промышленности: опыт зарубежных стран, направления совершенствования в Республике Беларусь..... 38

Финансы и финансовые рынки

Редзюк Е.В. Влияние денежно-кредитной политики развитых стран мира на фондовые биржи стран с формирующимися рынками 60

Налогообложение

Пинская М.Р., Тихонова А.В. Гармонизация НДС и единого сельскохозяйственного налога..... 72

Проблемы развития высшей школы

Шимов В.Н., Крюков Л.М. Перспективы развития высшей школы Беларуси: поиск ответов на новые вызовы 79

Водопьянова Е.В. Мир студенчества ЕС и России: сравнительный анализ..... 104

Экономика транспорта

Капский Д.В., Цыганков А.А. Социально-экономические потери от дорожно-транспортных аварий в Беларуси 116

Трудовые ресурсы

Ванкевич Е.В., Зайцева О.В. Нестандартная занятость: сущность, формы, масштабы, регулирование..... 129

Юбилеи

Крюкову Л.М. – 80 лет 147

Фатееву В.С. – 60 лет..... 148